

**SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE APPLICATIONS**

OTTAWA, 22/1/02. THE SUPREME COURT OF CANADA ANNOUNCED TODAY THAT JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL WILL BE DELIVERED AT 9:45 A.M. ON THURSDAY, JANUARY 24, 2002. THIS LIST IS SUBJECT TO CHANGE.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

**COUR SUPRÊME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION**

OTTAWA, 22/1/02. LA COUR SUPRÊME DU CANADA ANNONCE QUE JUGEMENT SERA RENDU DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES LE JEUDI 24 JANVIER 2002, À 9 H 45. CETTE LISTE EST SUJETTE À MODIFICATIONS. SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

---

COMMENTS/COMMENTAIRES: [comments@scc-csc.gc.ca](mailto:comments@scc-csc.gc.ca)

1. *Hassan Barnieh, Barnieh Investments Ltd., DLN Holdings Ltd., Delina Holdings Ltd., 276171 Alberta Ltd., 285917 Alberta Ltd., 306766 Alberta Ltd. and 319071 Alberta Ltd. - v. - Northland Bank and Deloitte & Touche Inc., as Liquidator of Northland Bank* (Alta.) (Civil)(28759)
  2. *Pierino Divito, Michael Divito - c. - Les États-Unis d'Amérique* (Qué.) (Criminelle)(28714)
  3. *Motor Vessel "Glenshiel" - v. - Her Majesty the Queen* (B.C.) (Criminal)(28813)
  4. *Theodore Polisuk - v. - Donald McKinnon and John Larche* (Ont.) (Civil)(28767)
  5. *Commission des droits de la personne et des droits de la jeunesse - c. - Communauté urbaine de Montréal (service de police), - et - J.S., Procureure générale du Canada, Procureur générale du Québec* (Qué.) (Civile)(28685)
  6. *Clinton Junior Gayle v. Her Majesty the Queen* (Crim.)(Ont.) (28699)
  7. *Denis Bienvenue c. Sa Majesté la Reine* (Crim.)(Qué.) (28768)
  8. *Mario Guerriero v. Commission de protection du territoire agricole du Québec* (Qué.) (28560)
  9. *R.B. c. Sa Majesté la Reine* (Crim.)(Qué.) (28842)
  10. *Carole Jacques c. Sa Majesté la Reine* (Crim.)(Qué.) (28843)
  11. *Trevor William Rogers v. Lloyd Andrew Graham* (B.C.) (28809)
  12. *Jamshid Farhadi v. The Minister of Citizenship and Immigration* (F.C.A.) (27955)
  13. *The Minister of Citizenship and Immigration v. Hoang Van Chu* (FC) (Civil) (28647)
-